

WEBSITE TERMS AND CONDITIONS

网站条款和条件

Fyexa Capital

EST. 2025

Updated on 24 March 2026 2026年3月24日更新

www.fyexacapital.com

support@fyexacapital.com

+852 44176261

PAGE 2

Fyexa Capital EST. 2025 www.fyexacapital.com support@fyexacapital.com

1. INTRODUCTION / 介绍

1.1. All access to and/or usage of this website is subjected to and governed by this website Terms and Conditions ("Terms and Conditions"). The information on this website is not directed at:

本网站的所有访问和/或使用均受本网站条款和条件（“条款和条件”）的约束和管理。本网站上的信息不针对：

A. The nationalities set forth in the pop-up compliance disclosure and the website footer;

弹出式合规披露和网站页脚中列出的国籍；

B. Any person in any country or jurisdiction whereby such distribution or use would be contrary to local statutes or regulations.

在任何国家或司法管辖区，此类分发或使用将违反当地法规或法规的任何人。

1.2. You should read these Terms and Conditions thoroughly. If you do not agree to be bound by these Terms and Conditions, you shall not access and continue to use the website.

您应仔细阅读本条款和条件。如果您不同意受本条款和条件的约束，您不得访问和继续使用本网站。

PAGE 3

2. INTELLECTUAL PROPERTY / 知识产权

2.1. All intellectual property rights, including but not limited to copyrights, trademarks, logos, and service marks displayed on this website, are the property of **Fyexa Capital** or its licensors.

本网站上显示的所有知识产权，包括但不限于版权、商标、徽标和服务标志，均为 **Fyexa Capital** 或其许可方的财产。

2.2. No material on this website shall be copied, reproduced, or distributed without the express written consent of **Fyexa Capital**.

未经 **Fyexa Capital** 明确书面同意，不得复制、转载或分发本网站上的任何材料。

PAGE 4

3. RESTRICTIONS ON USE / 使用限制

3.1. You agree not to use this website for any unlawful purpose or in any way that could damage, disable, or impair the website's functionality.

您同意不将本网站用于任何非法目的，或以任何可能损害、禁用或削弱网站功能的方式使用。

3.2. You shall not attempt to gain unauthorized access to any portion of the website or any systems connected to the website through hacking or other means.

您不得试图通过黑客手段或其他方式，未经授权访问本网站的任何部分或连接到本网站的任何系统。

PAGE 5

4. THIRD-PARTY LINKS / 第三方链接

4.1. This website may contain links to websites operated by third parties. These links are provided for your convenience only.

本网站可能包含指向第三方运营网站的链接。这些链接仅为您提供方便。

4.2. **Fyexa Capital** does not control and is not responsible for the content, privacy policies, or practices of these third-party websites.

Fyexa Capital 不控制这些第三方网站的内容、隐私政策或做法,也不对其负责。

PAGE 6

5. ACCURACY OF INFORMATION / 信息准确性

5.1. While **Fyexa Capital** endeavors to ensure the information on this website is accurate and up-to-date, we do not guarantee its completeness or reliability.

虽然 **Fyexa Capital** 努力确保本网站上的信息准确且最新,但我们不保证其完整性或可靠性。

5.2. All content is provided "as is" and without warranty of any kind. You use the information on this website at your own risk.

所有内容均按“原样”提供,不作任何形式的保证。您使用本网站信息的风险由您自行承担。

PAGE 7

6. NO FINANCIAL ADVICE / 不提供金融建议

6.1. The information on this website does not constitute financial, investment, or legal advice. It is for general information purposes only.

本网站上的信息不构成财务、投资或法律建议。它仅供一般参考之用。

6.2. You should seek independent professional advice before making any investment decisions.

在做出任何投资决定之前,您应该寻求独立的专业建议。

PAGE 8

7. LIMITATION OF LIABILITY / 责任限制

7.1. To the fullest extent permitted by law, **Fyexa Capital** shall not be liable for any direct, indirect, incidental, or consequential damages arising out of your use of or inability to use this website.

在法律允许的最大范围内,对于因您使用或无法使用本网站而产生的任何直接、间接、偶然或结果性损害,**Fyexa Capital** 概不负责。

PAGE 9

Fyexa Capital EST. 2025 www.fyexacapital.com support@fyexacapital.com

8. DISCLAIMER OF WARRANTIES / 免责声明

8.1. **Fyexa Capital** provides the website and its content on an "as is" and "as available" basis. We make no representations or warranties of any kind, express or implied, regarding the website's operation or the information, content, or materials included.

Fyexa Capital 按“原样”和“可用”基础提供网站及其内容。我们对网站的操作或所包含的信息、内容或材料不作任何形式的明示或暗示的陈述或保证。

8.2. To the full extent permissible by applicable law, **Fyexa Capital** disclaims all warranties, including but not limited to, implied warranties of merchantability and fitness for a particular purpose.

在适用法律允许的最大范围内, **Fyexa Capital** 不承诺所有保证, 包括但不限于对适销性和特定用途适用性的暗示保证。

PAGE 10

9. INDEMNIFICATION / 赔偿

9.1. You agree to indemnify, defend, and hold harmless **Fyexa Capital**, its officers, directors, employees, and agents from and against all claims, losses, expenses, damages, and costs, including reasonable attorneys' fees, resulting from any violation of these Terms and Conditions by you.

您同意赔偿、捍卫并使 **Fyexa Capital** 及其官员、董事、员工和代理人免受因您违反本条款和条件而导致的任何索赔、损失、开支、损害和成本(包括合理的律师费) 的损害。

PAGE 12

10. TERMINATION OF ACCESS / 终止访问

10.1. **Fyexa Capital** reserves the right, in its sole discretion, to terminate your access to the website and the related services or any portion thereof at any time, without notice.

Fyexa Capital 保留自行决定在不另行通知的情况下, 随时终止您访问本网站及相关服务或其任何部分的权利。

PAGE 13

11. GOVERNING LAW / 管辖法律

11.1. These Terms and Conditions are governed by and construed in accordance with the laws of **Anjouan, Union of Comoros**.

本条款和条件受**安儒昂(科摩罗联盟)**法律管辖并据其解释。

11.2. Any disputes arising out of or in connection with these Terms and Conditions shall be subject to the non-exclusive jurisdiction of the courts of Anjouan.

因本条款和条件引起或与之相关的任何争议应受安儒昂法院的非排他性司法管辖。

PAGE 14

12. SEVERABILITY / 条款的可分割性

12.1. If any provision of these Terms and Conditions is found to be invalid or unenforceable, the remaining provisions shall remain in full force and effect. **Fyexa Capital** may, at its option, replace the invalid provision with a valid and enforceable one.

如果本条款和条件的任何条款被发现无效或不可执行, 其余条款应继续完全有效。**Fyexa Capital** 可选择将无效条款替换为有效且可执行的条款。

PAGE 15

13. ENTIRE AGREEMENT / 完整协议

13.1. These Terms and Conditions, together with our Privacy Policy and any other legal notices published on the website, constitute the entire agreement between you and **Fyexa Capital** concerning your use of the website.

本条款和条件连同我们的隐私政策以及网站上发布的任何其他法律声明, 构成您与 **Fyexa Capital** 之间关于您使用本网站的完整协议。

PAGE 16

Fyexa Capital EST. 2025 www.fyexacapital.com support@fyexacapital.com +852 44176261

13.2. The official language of these Terms and Conditions shall be English. **Fyexa Capital** may provide these Terms and Conditions in other languages for information purposes only. In the event of any discrepancy, the English version shall prevail.

本条款和条件的官方语言为英语。**Fyexa Capital** 可能会以其他语言提供本条款和条件, 仅供参考。如有任何差异, 以英文版本为准。

REGULATIONS: AOFA L16213/EFX 监管机构: 安儒昂离岸金融管理局 (AOFA) - 执照编号 L16213/EFX